

Rijksinstituut voor Volksgezondheid
en Milieu
Ministerie van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport

A. van Leeuwenhoeklaan 9
3721 MA Bilthoven
Postbus 1
3720 BA Bilthoven
www.rivm.nl
KvK Utrecht 30276683

T 5.1.2e
F 5.1.2e
info@rivm.nl

verslag

Bespreking	Projectstuurgroep Covid Informatie en Monitoring Systeem (CIMS)
Vergaderdatum en -tijd	8 februari 2021,
Vergaderplaats	
Deelnemers	5.1.2e, 5.1.2e (vz.), 5.1.2e, 5.1.2e, 5.1.2e, 5.1.2e, 5.1.2e 5.1.2e, 5.1.2e, 5.1.2e, 5.1.2e, 5.1.2e, 5.1.2e, 5.1.2e, 5.1.2e 5.1.2e, 5.1.2e, 5.1.2e, 5.1.2e, 5.1.2e, 5.1.2e (verslag)
Afwezig	5.1.2e, 5.1.2e, 5.1.2e,
Kopie aan	5.1.2e, 5.1.2e, 5.1.2e, 5.1.2e, 5.1.2e, 5.1.2e, 5.1.2e

1. Opening

5.1.2e opent de vergadering en heet iedereen welkom. Er zijn geen aanvullende agendapunten.

Verslag van 25 januari wordt zonder wijzigingen vastgesteld.

N.a.v. het verslag:

Het SIEM is inmiddels leeggemaakt voor CIMS. 5.1.2e vult aan dat zij samen met 5.1.2e betrokken is bij het SIEM om inzicht te krijgen de aanleveringen van monitoringoverzichten. Ook wordt er gekeken wat er aangesloten is. Er wordt een overzicht gemaakt welke systemen van het gehele platform CIMS er op aangesloten zijn en welke rapportages er te krijgen zijn. Er wordt een beperkt aantal gegevens overgezet. In ieder geval de productieomgeving en eventueel de acceptatie. Verder ligt het bij SSC Campus.

Actie 13: Afgehandeld. Dit ligt bij 5.1.2e, 5.1.2e, 5.1.2e. Mocht er een beperking ontstaan wordt het geëscaleerd.

Actie 24: Zie hierboven.

Actie 25: Afgehandeld; 5.1.2e maken vervolgmemo over de acties voor datacorrecties.

2. Bespreken issues in de voortgangsrapportages:

- **Functioneel:**

- 5.1.2e gaat zijn werk overdragen. Er is nog geen vervanger. Hij is deze week nog full time aanwezig. Daarna 50%. 5.1.2e was in de veronderstelling dat vanaf 1 feb scrummaster/projectleider voor 0,4 fte beschikbaar zou zijn en vanaf 12 feb mee kon lopen met 5.1.2e. Binnen BIS komt er op 12 maart een scrummaster/projectleider. Tot die tijd wordt het anders opgelost. 5.1.2e overlegt hierover nog met 5.1.2e

- **Portaal:**

- a. Meer ondersteuning nodig door beheerders en ontwikkelaars vanuit RIVM. Inzet ontwikkelaars ondersteuning wordt volgende week besproken, nu geschat op 10 uur per week tot live gang. Inzet 2 AFM beheerders die elkaar gaan afwisselen, volgende week meer helderheid rond extra inzet, nu geschat op 16 uur per week extra tot live gang. Er wordt een interne audit gedaan. Beheer willen toch graag 2 extra krachten voor 16 uur per week.

Besluit: 5.1.2e geeft akkoord om de capaciteit op te schalen.

- b. Over 7 weken gaan we live, moet ik het team aanhouden voor de volgende fases of contracten niet meer verlengen?

De stuurgroep Praeventis heeft aangegeven behoefte te hebben aan portaalfuncties voor NHS. Dit valt dit onder de doorontwikkeling van Praeventis. Met het bestaande team van 5.1.2e kan er een doorstart gemaakt worden. Budget is aanwezig.

Eerst moet het beheer ingeregeld worden. Als dat gedaan is gaat het over naar doorontwikkeling Praeventis.

- c. Koppeling met RVP moet als change worden aangevraagd, voor Fase 2 moet deze aanvraag dan starten omdat dit wel 5 maanden kan duren (begreep ik van

5.1.2e

Dit wordt besproken met 5.1.2e en het RVP team. De change is al voorbereid. Het wachten is op de API gateway om deze om te zetten naar CIMS zodat het cliëntportaal aangesloten kan worden en kan starten. 5.1.2e is er mee bezig.

- **Datakoppelingen**

- a. Brief vanuit VWS hard nodig aangaande waarborging privacy

De brief is inmiddels binnen en gedeeld met Actiz.

- **API Gateway**

- a. ketenintegratie/ketenbeheer m.b.t. CP heeft aandacht nodig komende weken. CP staat centraal maar CIMS heeft hier ook belangrijke rol in. API gateway en RIVMtoegang zijn ondersteunend. In dat kader is het van belang dat het snel duidelijk wordt wie 5.1.2e gaat vervangen als PI van CIMS

- b. 5.1.2e gaan afspraken maken over ketenbeheer; zijn de juiste mensen aangehaakt? Er lopen gesprekken met 5.1.2e, SSC Campus en BIS om het goed te laten landen. Beheerders moeten onderling afspraken maken. Hiervoor is er een beheerplan. Er lopen ook andere gesprekken.

c.

- d. **Actie 26** 5.1.2e 5.1.2e uitnodigen zodat ze aangesloten blijft.

e.

- f. Moeten behalve het infopunt ook anderen aangesloten worden voor communicatie. SSC krijgt diverse vragen.

- g. Eerst uitzoeken hoe die gesprekken bij SSC terecht komen.

h.

- i. **Actie 28:** contactpersonen naar 5.1.2e doorsturen.

j.

- k. 5.1.2e vult aan: er komen geen vragen binnen bij het Infopunt over registratie. Dat is een goed teken, want de vragen moeten binnenkomen bij 5.1.2e @rivm.nl.

l.

- m. 5.1.2e 5.1.2e is gestart met de voorbereidingen van ontsluiten van vaccinatiegegevens via PGO. Dit gaat ws. via LSP+, dan wel een andere DVZA. Hier zal een aparte API keten voor moeten komen. 5.1.2e geeft aan dat er één applicatie per API is, en niet meerdere

applicaties. Twee architecten van ICTU zijn reeds betrokken bij het project. 5.1.2e neemt hierover contact op met 5.1.2e. Er zal een nieuwe architect voor nodig zijn.

Rapportage tooling

a. Datagovernance - dataflow – data integriteit, formeel geen onderdeel van het project, wel van groot belang voor het project.
Er staat een demo gepland voor volgende week.
Hoe moet er omgegaan worden met dataverzoeken. Dit is ook gevraagd aan 5.1.2e. Hij wil niet het proces gebruiken zoals het er nu is omdat CIMS betreffende aanvragen veel groter zijn.
Er komen studie aanvragen aan. Hier moet een commissie op gezet worden.
Hoe gaan we om met interne verzoeken? 5.1.2e zegt dat er per verzoek een apart project van gemaakt worden.

Actie 27 5.1.2e bespreken proces en beoordelingscommissie voor rapportageverzoeken met 5.1.2e op 12 feb 2021.

Datagovernance moet opgenomen in een autorisatiematrix. Dataintegriteit (kwaliteit van de data) is uitgewerkt in DPV_223. Er komt een aanvullende memo waarin is uitgewerkt of en zo ja correcties moeten plaatsvinden aan de bron danwel door RIVM.

Mogen gegevens alleen gedeeld worden via EPI? Welke afspraken liggen er en hoe is de route? Verzoeken van derden buiten EPI en Lareb moeten via de nieuw op te richten commissie lopen. Vraag is hoe om te gaan met rapportageverzoeken voordat er een beoordelingscommissie in functie is. Uiterlijk vrijdagmiddag 12 feb komt er uitsluitel over.

b. Moet de PSA Rapportage Tooling goedgekeurd worden door de Stuurgroep?
Architecten hebben het onderling afgestemd. Het kan nu ingediend worden bij de architectuur community. Als deze het goedkeurt dan is het vastgesteld. Het blijft een levend document.

5.1.2e heeft het Lareb-proces overgedragen aan 5.1.2e. Er zijn nog geen vragen binnen van Lareb. Dit wordt ook niet voor half februari verwacht.

3. Rondvraag

5.1.2e vraagt of er zicht is wanneer GGD GHOR gaat leveren. Afgelopen vrijdag heeft het strategisch crisisberaad de vraag geëscaleerd naar de DG bij VWS die hierover zal spreken met GGDGHOR. De aanlevering van BRBA loopt goed. Er zijn updates doorgevoerd. Morgen komt er een nieuwe aanlevering.

5.1.2e vult aan dat er veel vragen komen voor een nieuw vaccinatiebewijs. Echter de gegevens zijn niet binnen. Communicatieboodschap wordt: RIVM kan niet voorzien in een vaccinatiebewijs waarvan de data nog niet is aangeleverd aan het landelijk register.

5.1.2e is zojuist gebeld door 5.1.2e, 5.1.2e, 5.1.2e, die aangaf dat aanleveren via zorgmail niet verantwoord is sinds het datalek bij GGDGHOR. Aanleveren via ZorgMail is goedgekeurd in de DPIA en IB&P-analyse.

Zorgmail wordt niet alleen gebruikt voor CIMS maar ook voor RVP, NHS en PSIE etc. Ook binnen RIVM wordt het breed gebruikt. 5.1.2e en 5.1.2e gaan het samen bespreken.

5.1.2e bespreekt vanmiddag de risicoanalyse. Er zitten ook veel beheeraspecten in. 5.1.2e en 5.1.2e kunnen niet bij het overleg aansluiten. 5.1.2e is nu aangesloten.

5.1.2e overleggen wie er verder kan aansluiten.

4. Acties

nr	Datum	Conclusie / actie	Verantw.	Realisatie	Opmerkingen
26	08.02.2021	5.1.2e uitnodigen voor het beheer van de API gateway			
27	08.02.2021	Opgaan met dataverzoeken bespreken met 5.1.2e	5.1.2e		
13	03.12.2020	Iedereen op de hoogte houden van de voortgang van opschaling	5.1.2e		Lopend. Komt ook op de roadmap 08.02 Dit ligt bij 5.1.2e, 1.2, 5.1.2e.
24	25.01.2021	aandringen op ruimte in SIEM bij 5.1.2e, 1.2, 5.1.2e	5.1.2e		Hier is ruimte voor vrijgemaakt
25	25.01.2021	memo uitwerken met voorstel voor borgen van de datakwaliteit en omgaan met niet-geverifieerde BSN.	5.1.2e		Er wordt aan een 2 ^{de} memo gerwerkt voor de stuurgroep

5.

6.

7. Afspraken/besluiten

Nummer:	Verslag-datum:	Afspraak
1.	13.08.2020	Samenstelling en rolverdeling projectstuurgroep conform Projectbrief versie 0.3.
2.	13.08.2020	Governance volgens scrummethoediek met productowner en scrumteam. Ook behoudt van de projectstuurgroep (Prince2) om issues op te lossen, kaders te geven en te bewaken, risico's te bewaken. Het scrumteam bestaat uit DVP, BIS, de leverancier(s).
3.	13.08.2020	We gaan starten met twee sporen: 1 kopie Praeventis gereedmaken voor verdere inrichting; 2 ruimere verkenning van informatiesystemen.
4.	13.08.2020	5.1.2e krijgt van 5.1.2e mandaat om het project te starten.
5.	31.08.2020	Er wordt niet verder buiten het RIVM naar andere bruikbare systemen gekeken.
6.	31.08.2020	Alle mogelijk bruikbare koppelingen met LSP realiseren.
7.	15.09.202	De Stuurgroep gaat akkoord met de start van het sprintteam Functionele Inrichting aan de hand van use case

	0	versie 0.4.
8.	15.09.2020	Het sprintteam rapportage tooling kan gaan starten zodra de resourcing compleet is.
9.	15.09.2020	5.1.2e wordt afgezand van het RIVM in de stuurgroep LSP+/PGO t.b.v. CIMS.
10.	12.10.2020	5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e wordt de contactpersoon vanuit de IV-organisatie.
11.	26.10.2020	5.1.2e is eigenaar van het project, de projectrisico's en de functionele risico's
12.	26.10.2020	5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e is eigenaar van de systeemrisico's van de infrastructuur, de applicatie, portalen en tooling.
13.	26.10.2020	5.1.2e coördineert de antwoorden op de beleidsonzekerheden (samen met 5.1.2e
14.	11.01.2021	Er wordt decharge verleend aan het project Infrastructuur.
15.	25.01.2021	Relevante documentatie m.b.t. API ontwerp en koppeling delen met BRBA-team. Delen via beveiligd e-mail.
16.	25.01.2021	SIEM: geen workarounds. Workarounds worden onbedoeld definitieve oplossingen en onttrekken zich aan goed beheer. Het issue (SIEM zit vol) is geëscaleerd naar 5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e.
17.	25.01.2021	Eventuele nieuwe rollen of wijziging in rollen- en rechtenmatrix wat betreft data worden voorgelegd aan de stuurgroep Registratie, de stuurgroep beslist.
18.	25.01.2021	ketentesten zijn noodzakelijk en moeten worden uitgevoerd voor datakoppelingen
19.		
20.		
21.		
22.		

8.

9.